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     ________________________________________ 
     Roy-Helge Andreassen 
 
 
 
     ________________________________________ 
     Jim Kristiansen
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Saker til behandling 

52/13 Nye eiendomsskattevedtekter 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 29.04.2013 52/13 

2 Kommunestyret   

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 

1. Forslag til nye eiendomsskattevedtekter vedtas.  
2. Som medlemmer av klagenemnda velges: 

Ola Horsberg, leder 
Roy Normann, nestleder 
Ednar Nordhaug 

           Som varamedlemmer velges: 
  Aina Mathisen 
  Janne Helgesen 
  Marvin Eliseussen 

3. Som nytt 3. varamedlem til sakkyndig nemnd velges ………………………… 
 
Møtebehandling 
Sissel Johansen fremmet forslag om å sette Janne Helgesen opp som medlem, og 
Ednar Nordhaug som varamedlem 
 
Votering 
Det ble avstemt punktvis: 
Pkt. 1 – Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
Pkt. 2 - Det stemmes over Sissel Johansen’s forslag opp mot rådmannens innstilling: 
Sissel Johansens forslag ble enstemmig vedtatt. 
Pkt. 3 – Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 

1. Forslag til nye eiendomsskattevedtekter vedtas.  
2. Som medlemmer av klagenemnda velges: 

Ola Horsberg, leder 
Roy Normann, nestleder 
Janne Helgesen 

           Som varamedlemmer velges: 
  Aina Mathisen 
  Ednar Nordhaug 
  Marvin Eliseussen 

3. Som nytt 3. varamedlem til sakkyndig nemnd velges ………………………… 
 
[Lagre]  



 4  

 

53/13 Rehabilitering av kommunale bygg 2013 - prioritering 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 29.04.2013 53/13 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
 
Formannskapet vedtar følgende prioritering av rehabilitering av kommunale bygg: 
 

1. Hamnvik barnehage 
Lekkasje i vegg i aktivitetsrommet repareres. 
Kontroll av bygning i samarbeid med bedriftshelsetjenesten. 

2. Rådhuset 
Tilstandsanalyse. 
Skifting av vindu. 
Delvis skifting av kledning. 
Maling. 
Ventilasjon. 

3. ENØK-vurdering av kommunale bygg 
 
 
Møtebehandling 
Omforent forslag: 
Rådmannens innstilling med følgende endring i punkt 2 
 Rådhuset 
 Tilstandsanalyse 
 
Votering 
Omforent forslag settes opp mot rådmannens innstilling: Omforent forslag ble 
enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Formannskapet vedtar følgende prioritering av rehabilitering av kommunale bygg: 
 

1. Hamnvik barnehage 
Lekkasje i vegg i aktivitetsrommet repareres. 
Kontroll av bygning i samarbeid med bedriftshelsetjenesten. 

2. Rådhuset 
Tilstandsanalyse. 

3. ENØK-vurdering av kommunale bygg 
 
 
[Lagre]  
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54/13 Flytebrygge Breivoll havn (2) 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 29.04.2013 54/13 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
1. Formannskapet vedtar en mindre vesentlig reguleringsendring i Breivoll 

havn, der det tillates at det legges ut flytebrygger mellom dagens 
gjestebrygge og Svein-Atle / Oleif Frantsen brygge. 

2. Det skal være sammenfallende front på hele flytebryggens lengde. 
3. Brukere av flytebryggen skal være heltidsfiskere.  
4. Gjestebryggen forbeholdes besøkene utenfor kommunen. 
5. Det skal ikke lagres bruk/utstyr på flytebryggen eller på den kommunale 

kaien mer enn 48 timer. Lagring utover dette skal avtales med kommunen. 
6. Liggetid ved den kommunale kaien er maksimum 48 timer uten spesiell 

avtale med kommunen. 
 
 
Møtebehandling 
Omforent forlag om sletting av siste del i pkt 4: 
 

 ..utenfor kommunen. 
 
Omforent forslag om endring til 24 timer i pkt. 6.  
 
Votering 
Punktvis avstemming. 

1. Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
2. Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
3. Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
4. Rådmannens innstilling settes opp mot omforent forslag: Omforent forslag ble 

enstemmig vedtatt. 
5. Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
6. Rådmannens innstilling settes opp mot omforent forslag: Omforent forslag ble 

enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 

1. Formannskapet vedtar en mindre vesentlig reguleringsendring i Breivoll 
havn, der det tillates at det legges ut flytebrygger mellom dagens 
gjestebrygge og Svein-Atle / Oleif Frantsen brygge. 

2. Det skal være sammenfallende front på hele flytebryggens lengde. 
3. Brukere av flytebryggen skal være heltidsfiskere.  
4. Gjestebryggen forbeholdes besøkende. 
5. Det skal ikke lagres bruk/utstyr på flytebryggen eller på den kommunale 

kaien mer enn 48 timer. Lagring utover dette skal avtales med kommunen. 
6. Liggetid ved den kommunale kaien er maksimum 24 timer uten spesiell 

avtale med kommunen. 
[Lagre]  
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55/13 Kulturprisen 2012  
 

Unntatt etter offentlighetsloven Offl § 26 annet ledd 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 04.03.2013 37/13 

2 Formannskapet 29.04.2013 55/13 

 
 
Saksdokumentet er unntatt offentlighet inntil tildelingen har funnet sted. 
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56/13 Styrings-, drøftings- og orienteringssaker - Formannskapet 
29.04.2013 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 29.04.2013 56/13 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
 
Styringssaker: 

1. TI på TOPP 
 
Drøftingssaker: 

1. Innsamlingsaksjoner og kommunens ansvar 
2. Hålogaland kraft, strategi for fremtiden 
3. Boligpolitikk og boligbygging, Bolig Politisk Plan 

 
Orienteringssaker: 

1. Orientering fra rådmannen 
 
Diverse: 

1. Orientering om Ofoten friluftsråd v/daglig leder (fra kl 1000) 
2. Orientering om 17. mai arrangement v/17.mai komiteen 
3. Orientering om boligutfordringene i Ibestad v/daglig leder Ibestad Eiendom 

 
 
Møtebehandling 
 
 
Votering 
 
 
Vedtak 
Styringssaker: 

1. TI på TOPP 
a) Høyhastighetsfiber – informasjon ved ordfører. Ibestads holdning til 

strategi for HLK. Dette vil også komme opp i oppsatte drøftingssak nr. 2. 
b) FV-848 – informasjon ved ordfører. SVV har oppdaget noen utfordringer 

ved Hamran og skal ha ny befaring i morgen i området. 
c) Mineraler Breivoll – informasjon ved ordfører. En venter svar fra fylket sist 

i denne uken – kanskje i neste. Det kan bli en utfordring med kommunal 
egenandel (næringsfond).  

d) Arealplan – informasjon ved leder PNU Trond Hanssen. Det er avholdt 
møte med Hinnstein sist fredag. Planen er straks klar for oversendelse til 
sektormyndighetene. Det må snarest avtales møte med 
sektormyndighetene – bør skje gjennom regionalt planforum. 
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e) Miljøstasjon – informasjon ved leder PNU. Det er sendt ut prisforespørsel 
på veien. Det som gjenstår er en avgjørelse mht plankegjerde. Ordfører 
sier at han nå vil følge dette siste opp skriftlig. 

f) Fortau Hamnvik – informasjon ved leder PNU. Det er to tilbydere som vil 
regne på pris på prosjektering og tegning av fortauet.  

g) Økonomi-tilpasset drift – informasjon ved rådmann. Nærmere orientering 
i rådmannens rapport – budsjettkontroll april. 

h) Servicenivå – informasjon ved leder servicetorget Siv Korneliussen. 
Venter tilbakemelding vedr. mulig fremtidig telefonsystem. 

i) Sykefravær – informasjon ved ass.rådmann/personalsjef Roald Pedersen. 
Det er kommet i gang at personalsjefen deltar på dialogmøte 2 som NAV 
innkaller til. Det bør også foretas en evaluering av arbeidet/det en har 
prøvd av tiltak i prosjektgruppa.  

j) Havn Engenes – informasjon ved ordføreren. Dette settes opp som et 
punkt i TI på TOPP. Befaring sammen med kystverket i slutten av mai. 

 
Drøftingssaker: 

1. Innsamlingsaksjoner og kommunens ansvar 
Det er kommet et skriv i fra Frivillighetssentralen hvor de ønsker å trekke seg 
fra arbeidet med koordineringen av innsamlingsaksjoner. Dette fordi det er 
vanskelig å få personer til å stå for innsamlingsarbeidet.  
 
Formannskapet blir enig om at ordfører skal rette en forespørsel til skolene om 
hvorvidt de kan gjøre dette arbeidet. 
 

2. Hålogaland kraft, strategi for fremtiden 
Roy-Helge Andreassen sier seg inhabil i denne drøftingssaken, fordi han er 
styremedlem i HLK og har vært med på å vedta det forslaget til strategiplan 
2020, som eierne nå skal ta stilling til. 
 
Ordfører informerte om arbeidet i Hålogland kraft mht selskapets strategiplan 
2020. Ordfører skal innkalle partiledere og formannskap i Ibestad til felles 
møte om strategiplan 2020. 
 

3. Boligpolitikk og boligbygging, Bolig Politisk Plan 
Denne ble behandlet i forbindelse med sak 3 under diverse. Det må 
utarbeides en boligsosial handlingsplan og en boligpolitisk plan i nær fremtid.  

 
Orienteringssaker: 

1. Orientering fra rådmannen 
a. Budsjettkontroll 
b. Orienteringer 
c. Kommunebarometeret 2013 
d. Delegasjonsreglementet 

 
Diverse: 

1. Orientering om Ofoten friluftsråd v/daglig leder (fra kl 1000) 
Det ble gitt orientering om Ofoten friluftsråd v/daglig leder Anne-Margrethe 
Roll (hensyn, føringer, kriterier, samarbeidspartnere, og virkemidler – 
prosjekter, aktivitet, anlegg). 
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2. Orientering om 17. mai arrangement v/17.mai komiteen 

Orientering ble gitt ved Roy-Helge Andreassen.  
Programmet er klart og vil bli sendt ut ca en uke før 17. mai. Det gjenstår noen 
detaljer i forbindelse med selve gjennomføringen, samt anskaffelse av bord og 
stoler til kulturhuset. Det stilles spørsmål om hvordan en kan få til flaggheising 
på begge øyer, samt fordeling av midlene som er avsatt. Det legges opp til 
evaluering av arbeidet i etterkant av arrangementet med deltakelse fra de 
ulike parter. 
 

3. Orientering om boligutfordringene i Ibestad v/daglig leder Ibestad 
Eiendom (IE) 
Orientering ble gitt ved daglig leder Ola Horsberg. 
Boligutfordring - hva er dette og hva står vi ovenfor i Ibestad kommune?  

 
Ibestad i dag: 

- Lite ledige utleieboliger på øyene 
- Få attraktive boliger til salgs eller til leie 
- Mye “gamle” hus som krever større rehabilitering 
- Tomme boliger er enten i forfall eller brukes til fritid/familie 

 
Prosjekter i dag: 

- Ferdigstillelse av nybygg på Engenes og Sørrollnes 
- Overføring av 9 omsorgsboliger 
- Totalrenovering av en leilighet i Koppervika 
- Prosjektering og innlevering av anbudsdokumenter i 113-

prosjektet 
- Alsetgården, kommersiell utleie/salg 

 
Veien videre: 

- Boligbehovet fremover øker 
- Kommunens innbyggere 
- Tilflyttere/kommunale ansettelser 
- Næringsutvikling 
- Bofellesskapet 
- Omsorgsboliger 

 
Hva kan Ibestad Eiendom bidra med: 

- Tilrettelegging for økning i utleieenheter 
- Flere nybygg 
- Oppkjøp og rehabilitering av eksisterende boliger 
- Samarbeid med private aktører 

 
Utfordringer for Ibestad Eiendom: 

- Økonomi: IE har pr i dag ikke økonomi for utvikling med 
ervervelse av nye boenheter/bygging uten samarbeid med 
kommunen dersom enheter skal leies ut til rimelige leiepriser. 

- Tilrettelegging i samarbeid med kommunen: 
a. Kommunal boligpolitisk og boligsosial plan 
b. Lånegarantier 
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c. Tilskudd til kommersiell utvidelse av enheter 
d. Fritak for kommunale avgifter, f.eks. 

eiendomsskatt, gebyrer ifm søknader etc. 
e. Rimelige tomter 

 
Umiddelbare forslag for tilrettelegging/samarbeid: 

- Salgssummen om overføring av omsorgsboligene ovenfor 
barnehagen omgjøres. Dette for å styrke økonomien til IE 

- IE overtar forvaltningen av kommunale bygg 
 

Etter presentasjonen var ordet fritt.  
 
Spørsmål 

1. Sissel Johansen – Strømforbruk Ånstad oppvekstsenter – hva skjer her? 
 
Rådmannen svarte at han ikke har fått tilbakemelding etter at tiltak ble 
iversksatt. 
 

2. Sissel Johansen – Orientering i forbindelse med tilsettinger om at 
stillinger er besatt. Gis det orientering? 

 
Rådmannen svarte. Det kan gå noen tid både når tilsetting skjer og 
vedkommende som får stillingen takker ja. Det blir gitt tilbakemeling til 
søkerne. 

 
3. Sissel Johansen – Røykeforbudet – det pågår røyking på kommunens 

eiendom – det har glidd ut. Hva gjør kommunen med dette? 
 

Rådmannen svarte, og informerte om at lederne er bedt om å følge dette opp 
internt i sine seksjoner. Det er positivt at flere har sluttet å røyke. 
 

4. Eva Nilsen – Fvlkesveien mellom Åndervåg og Engenes – skal denne 
asfalteres? 

 
Ordfører informerte om at det er kommet penger og at den omspurte 
strekningen skal asfalteres. Det vil bli gjort, men det er vanskelig å si når. 
 

5. Jim Kristiansen – Oppreisningsordningen – hva er status for denne? 
 
Ordfører informerte om at han ikke har mottatt noen tilbakemelding etter at 
kommunens vedtak ble oversendt. Kommunen har en ordning om oppreisning, 
men at vi ikke har noen til å administrere dette.  

 
6. Jim Kristiansen – Skippergårdsfondet – hva er status her? 

 
Ordfører svarte at ut fra den informasjonen han har fått så skal det være 
penger der. Rådmannen vil følge saken opp med Sør-Troms museum for å 
forhøre seg om det med bruken av dette fondet. 

 
[Lagre]  
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57/13 Startlån 
 

Unntatt etter offentlighetsloven Offl § 13 jf fvl § 13(1) nr 1 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 29.04.2013 57/13 

 
 
Saksdokumentet er unntatt offentlighet 
 
 


